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Abstract (en)
For a goods presentation system, consisting of supporting elements and suspension devices or reception elements fastened thereto, for the display
of products in shops, bearing posts (1) arranged in pairs are used as supporting elements for a more flexible arrangement, said bearing posts having
slots (1a) for hooking in flat side-parts (2) which have rails (2b, 2d) into which the suspension devices (3) or reception elements (8, 10, 11, 12) can
be adjustably put or pushed.

Abstract (de)
Für ein Warenpräsentationssystem, bestehend aus Tragelementen und daran befestigten Aufhängevorrichtungen oder Ablageelemente für die
Darbietung von Produkten in Verkaufsgeschäften dienen für ein flexibleres Arrangement als Tragelemente paarweise angeordnete Stützpfosten
(1) mit Schlitzen (1a) zum Einhaken von flachen Seitenteilen (2), die Schienen (2b), 2d) aufweisen, in die die Aufhängevorrichtungen (3) oder
Ablageelemente (8, 10, 11, 12) verstellbar einsetz- oder einschiebbar sind. <IMAGE>
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